
 

 
 
 
 
 
College van Burgemeester & Wethouders van de gemeente Goirle 
 
 
Goirle, dinsdag 2 augustus 2022 
 
 
Geacht college, 
 
Met een nieuw bestuursakkoord in de hand gaat u aan de slag voor en met Goirle. Wij hopen dat 

de ambities waar worden gemaakt en dat Goirle inderdaad ‘sterk en in balans’ zal zijn. Op basis 
van het bestuursakkoord heeft de grootste sportvereniging van Goir le, S.V. VOAB, echter 
zorgen. Deze delen wij met u in deze brief . Deze brief is tevens een uitnodiging om zo snel 
mogelijk met de wethouder Sport, mevrouw Christel Van Neerven, te spreken over onze 
gedachten om te zorgen dat Goirle daadwerkelijk de gemeente is die “ook allerlei mogelijkheden 
op het gebied van cultuur en sport” biedt “vanuit de overtuiging dat (samen) bewegen, actief zijn 
en elkaar ontmoeten, goed en noodzakelijk is”. VOAB wil en kan een bijdrage leveren aan die 
ambities waarbij sport en sociaal met elkaar worden verbonden. 
 
Sterk zijn om de ambities te vervullen vraagt om een sportpark, waar sporten en samenkomen 

mogelijk is. Een sportpark met goede sportfaciliteiten, dat veilig en goed bereikbaar is. Waar jong 
en oud zich prettig voelen. Dat vraagt om een balans in de ambities op korte en lange termijn. 
Voor de lange termijn heeft u van de gemeenteraad de opdracht gekregen “een risicoanalyse en 
een f inanciële doorrekening t.b.v. het verplaatsen van sportpark Van den Wildenberg en 
sportpark Riel naar het Riels Kwadrant ten behoeve van woningbouw op huidige sportlocaties” 
uit te voeren. Dit leidt evenwel voor een vergroting van de zorg op korte termijn,  want hoe gaat u 
om met de opdracht om te komen tot vaststelling van beleidsuitgangspunten en het Masterplan 
sportpark? Laat staan het Meerjarenonderhoudsplan, waarbij we niet eens weten wat er komend 
jaar gaat gebeuren. Op korte termijn is investeren hard nodig, omdat het kunstgrasveld is 
afgeschreven, kleedkamers en douchevoorzieningen niet meer van deze tijd zijn en de capaciteit 

te beperkt is door de ontwikkeling naar inmiddels 90 teams die VOAB inmiddels in competitie 
heeft.  
 
VOAB heeft een urgent probleem, dat op korte termijn opgelost moet worden! In het bijgaande 
document onderbouwen wij waarom de nood hoog is en waarom er snel iets moet gebeuren. Het 
gewenste niveau op basis van vastgestelde normen wordt niet bereikt, gemaakte afspraken uit 
de lopende gebruiksovereenkomst worden niet of onvoldoende nagekomen en de noodzakelijke 
capaciteit om voetbal voor onze leden mogelijk te maken voldoet niet. Wij willen in gesprek om 
samen te zorgen voor een goede toekomst van de sport in Goirle, in het bijzonder voetbal in 
onze gemeente. 

 
Wij nodigen u uit om op korte termijn in gesprek te gaan over de zeer noodzakelijke 
investeringen op korte termijn en de gedachten voor de langere termijn.  
 
Met sportieve groet, 
 
 
Arnoud Strijbis,  
Voorzitter SV VOAB 

 

 
 



 

 
 


